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Zápisnica 

z 1. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Plaveckom Štvrtku, 

konaného dňa 30. januára 2019 

v obradnej sieni Obecného úradu Plavecký Štvrtok 

 

Prítomní: 

 

starosta obce:  Radoslav Benkovič, 

 

poslanci OZ: JUDr. Jana Jánošová, Ing. Miroslav Švajdlenka, Mgr. Emília 

Czagaňová, Ing. Margita Fischerová, Ing. Soňa Zajíčková, Ing. arch. 

Katarína Výletová, Miroslav Kráčalík, Ing. Pavel Hrica,    

 

ospravedlnený:           Ing. Radoslav Dynka,  

 

hlavná kontrolórka: Marta Gašparová, 

 

zapisovateľka:   Mgr. Adriana Zajačková, 

                                  

                                    Anna Kovárová, ekonómka, 

Alexander Reisenauer, náčelník obecnej polície. 

 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Plaveckom Štvrtku otvoril a viedol starosta obce  

Radoslav Benkovič za účasti 8 poslancov OZ od 18.30 h.  

Starosta oboznámil poslancov s programom rokovania a požiadal o predloženie návrhov na 

zmenu alebo doplnenie programu a hlasovanie.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu 

2. Zloženie sľubu novozvolenej poslankyne 

3. Voľba pracovných komisií 

4. Kontrola uznesení 

5. Interpelácia poslancov 

6. Správa o činnosti Obecnej polície Plavecký Štvrtok 

7. Úprava rozpočtu obce na rok 2019  

8. Dodatok č. 5 k VZN č. 9/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

v materskej škole a školských zariadeniach  

9. Odpredaj akcií v Prima banke, a.s. 

10. Zvolenie predsedov komisií a ich členov 

11. Vyhlásenie volieb hlavného kontrolóra obce a schválenie náležitosti prihlášky  

12. Schválenie členov Rady školy Základnej školy Plavecký Štvrtok za zriaďovateľa 

13. Schválenie členov redakčnej rady obecného časopisu Štvrtčan 

14. Udelenie ceny obce p. kronikárovi Vojtechovi Zajíčkovi 

15. Diskusia 

16. Záver 
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Na návrh starostu obce bolo poradie programu upravené a navrhnutý bod č. 14 – Udelenie 

ceny obce pánovi kronikárovi Vojtechovi Zajíčkovi bol preradený za bod programu č. 5 

Interpelácia poslancov.  

Následne bol upravený program schválený. 

 

Hlasovanie: za 7 poslancov    proti: 0    zdržal sa: 0  

 

2. Zloženie sľubu  

Obecné zastupiteľstvo skonštatovalo, že Ing. Soňa Zajíčková zložila zákonom predpísaný 

sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: za 8 poslancov     proti: 0    zdržal sa : 0  

2. Voľba pracovných komisií 

Starosta obce predložil návrh zloženia pracovných komisií  zasadnutia OZ: 

 

• mandátová komisia: JUDr. Jana Jánošová, Ing. arch. Katarína Výletová, 

• návrhová komisia: Ing. Pavel Hrica, Ing. Soňa Zajíčková 

• overovatelia zápisnice: Mgr. Emília Czagaňová, Miroslav Kráčalík. 

 

Po hlasovaní starosta obce skonštatoval, že OZ jednomyseľne schválilo členov pracovných 

komisií a overovateľov zápisnice. Za zapisovateľku určil Mgr. Adrianu Zajačkovú. 

 

Hlasovanie: za 8 poslancov    proti: 0     zdržal sa: 0 

 

3. Kontrola uznesení 

 

Pani Gašparová  na zasadnutí  Obecného zastupiteľstva informovala, že na 5 zasadnutí 

Obecného zastupiteľstva, ktoré sa uskutočnilo dňa 22.11.2018,  bolo prijaté Uznesenie  

č. 64/2018, v ktorom bolo Obecnému úradu  uložené pripraviť návrh ocenenia pre obecného 

kronikára p. Zajíčka. 

  

4. Interpelácia poslancov 

 

Ing. Švajdlenka -  upozornil na problémy v súvislosti s káblovou televíziou a nutnosť   

                             aktualizácie stránky obce (starý kanálový raster...).  

                          -  na nedostatky v dopravnom značení na viacerých lokalitách v obci, napr.  

                             smerom ku Kožatexu, na sídlisku...,   

                          -  informoval sa ohľadom odpadového hospodárstva, na zvyšujúce sa      

                             poplatky za vývoz odpadu a na potrebu separácie odpadu spojenú  

                             s finančnou motiváciou občana (platba len za skutočne vyprodukovaný  

                             odpad).    

Ing. Fischerová  - taktiež upozornila na nedostatky v dopravnom značení a na potrebu  

                             umiestnenia  retardérov v obci, 

                           - informovala sa ohľadom problému s doručovaním Obecného časopisu  

                             ŠTVTČAN. 

Mgr. Czagaňová -  upozornila na vyčnievajúce vodovodné potrubie na stene priamo nad   

                               stoličkou v čakárni MUDr. Nenovského, ktoré tam zostalo 

                               po odstránení vodovodnej batérie a na možnosť úrazu. 

                                                                                                 

JUDr. Jánošová – sa informovala ohľadom zberného dvora a možnosti vývozu odpadu 

                             v zimnom období. 
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p. Benkovič         - informoval o prebiehajúcej aktualizácii zoznamu a identifikácii platieb  

                               občanov, ktorí už nevyužívajú káblovú televíziu, o poruchách na káblovej  

                               televízie a  ich postupnom odstraňovaní,     

                             - odpovedal ohľadom problémov s doručovaním Obecného časopisu 

                               ŠTVTČAN, informoval o prijatom opatrení, aby sa situácia neopakovala,    

                             - ohľadom odpadového hospodárstva a zlepšenia separácie odpadu  

                               informoval o zmluve s FCC Slovensko s.r.o., ktorú možno ukončiť až 

                               koncom roka.   Tiež informoval, že uvíta každý návrh, nakoľko existujú  

                               rôzne systémy separovania odpadu, 

                             - informoval o možnosti vývozu odpadu na zberný dvor (telefonický          

                               kontakt je na stránke obce a na bráne zberného dvora na  pána Godulu).        

                    

5. Schválenie udelenia ceny a peňažnej odmeny 

 

a) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo udelenie ceny pánovi Vojtechovi Zajíčkovi 

v zmysle § 11 Štatútu obce Plavecký Štvrtok za dlhoročnú prácu kronikára obce.  

 

Hlasovanie: za 8 poslancov      proti: 0      zdržal sa: 0 

 

b) Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo peňažnú odmenu pánovi Vojtechovi 

Zajíčkovi v sume 1000 € netto.  

 

Hlasovanie: za 8 poslancov       proti: 0     zdržal sa: 0   

 

6. Správa Obecnej polície Plavecký Štvrtok 

 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Štvrtku berie na vedomie správu Obecnej polície 

Plavecký Štvrtok za rok 2018. 

 

Hlasovanie: za  8 poslancov     proti:  0     zdržal sa: 0  

 

 

p. Alexander Reisenauer predniesol správu a bližšie informoval o riešených trestných 

činnostiach, priestupkoch,   odchyte psov, fungovaní karanténnej stanice a finančných 

nákladoch s tým spojených, o priestupkoch ohľadom vodného hospodárstva v súvislosti 

so splaškovou vodou a probléme znečisťovania vody v studniach v rómskej osade. Reagoval 

na problém nedovoleného parkovania osobných aut, na predaj a  užívanie drog v obci, a na 

čierne skládky.    

V diskusii pani Kuchová poďakovala Obecnej polícii v Plaveckom Štvrtku za spoluprácu so 

Základnou školou Plavecký Štvrtok pri doručovaní pošty.                                                                 

 

7. Úprava rozpočtu obce k 31.1.2019 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo úpravu rozpočtu obce k 31.01.2019.   

 

Hlasovanie: za 8 poslancov   proti:  0     zdržal sa:  0 

 

8.  Dodatok č. 5 k VZN č. 9/2013 o určení výšky dotácie  na prevádzku a mzdy na dieťa 

v materskej škole a školských zariadeniach  

 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Štvrtku prerokovalo a schválilo výšku dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa v materskej škole, na dieťa v školských zariadeniach na území 

obce Plavecký Štvrtok.   

Hlasovanie: za 8 poslancov     proti:  0     zdržal sa:  0 
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9. Odpredaj akcií v Prima banke. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Štvrtku prerokovalo a schválilo odpredaj akcii  

spoločnosti Prima banka Slovensko a.s. za cenu 5 700 €.  

 

Hlasovanie: za 8 poslancov     proti:  0      zdržal sa:  0 

 

10. Voľba predsedov komisii    

 

a) Obecné zastupiteľstvo zvolilo za predsedu finančnej komisie  Ing. Soňu Zajíčkovú.  

 

Hlasovanie: za 8 poslancov     proti:  0      zdržal sa:  0 

 

b) Obecné zastupiteľstvo zvolilo za predsedu komisie pre výstavbu, životné prostredie  

a dopravu Ing. Margitu Fischerovú. 

 

Hlasovanie: za 8 poslancov      proti:  0     zdržal sa:  0 

 

c) Obecné zastupiteľstvo zvolilo za predsedu sociálnej komisie Mgr. Emíliu Czagaňovú.  

 

Hlasovanie: za 8 poslancov      proti:  0     zdržal sa:  0 

  

d) Obecné zastupiteľstvo zvolilo za  predsedu komisie pre kultúru, vzdelávanie, mládež a 

šport Miroslava Kráčalíka. 

 

Hlasovanie: za 7 poslancov       proti:   0    zdržal sa:  1 

 

 

11. Voľba členov komisii 

 

a) Obecné zastupiteľstvo zvolilo za členov finančnej komisie: Mgr. Emíliu Czagaňovú,  

Mgr. Margitu Fischerovú, Ing. Miroslava Švajdlenku.   

 

Hlasovanie: za 8 poslancov     proti:  0     zdržal sa:  0   

 

b) Obecné zastupiteľstvo zvolilo za členov komisie pre výstavbu, životné prostredie 

a dopravu: Ing. Radoslava Dynku, Ing. Pavla Hricu, Ing. arch. Katarínu Výletovú. 

  

Hlasovanie: za 8 poslancov      proti:  0     zdržal sa:  0  

 

c) Obecné zastupiteľstvo zvolilo za členov sociálnej komisie: Helenu Belošičovú,  

Mgr. Emíliu Czagaňovú ml., Ing. Štefániu Gazdovú, Máriu Horváthovú, PeaDr. Miladu 

Kristínovú. 

 

Hlasovanie: za 8 poslancov     proti:  0     zdržal sa:  0 

  

d)   Obecné zastupiteľstvo zvolilo za členov komisie pre kultúru, vzdelávanie, mládež a šport: 

Ing. Tibora Chmelu, Mgr. Moniku Masarovičovú, Janu Valovičovú. 

 

Hlasovanie: za 8 poslancov       proti:  0     zdržal sa:  0 
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12. Vyhlásenie volieb hlavného kontrolóra obce a schválenie náležitostí prihlášky 

    

Obecné zastupiteľstvo vyhlásilo deň volieb na 14. marec 2019, schválilo podrobnosti 

o spôsobe a vykonaní volieb, náležitosti prihlášky uvedené vo vyhlásení volieb, komisiu na 

posúdenie podaných prihlášok, vyhodnotenie splnenia podmienok a pracovný úväzok 

hlavného kontrolóra obce Plavecký Štvrtok na 0,25.    

 

Hlasovanie: za 8 poslancov    proti:  0     zdržal sa:  0 

 

13. Schválenie členov Rady školy Základnej školy Plavecký Štvrtok za zriaďovateľa    

 

Obecné zastupiteľstvo v Plaveckom Štvrtku prerokovalo a schválilo členov Rady školy 

v Základnej škole Plavecký Štvrtok za zriaďovateľa v zložení: Ing. Radoslav Dynka, Ing. 

arch. Katarína Výletová, Ing. Miroslav Švajdlenka. 

 

Hlasovanie: za 8 poslancov      proti:  0     zdržal sa:  0 

 

14. Schválenie členov redakčnej strany obecného časopisu Štvrtčan 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo členov redakčnej rady obecného časopisu 

ŠTVRTČAN: Ing. Peter Pavlík, Ing. Ivan Slezák, Mgr. Ivana Švajdlenková, Nikola 

Ščepánová. 

 

Hlasovanie: za 8 poslancov       proti:  0    zdržal sa:  0 

 

 

15. Diskusia 

 

Ing. Švajdlenka navrhol prepojenie kamerového systému so stránkou obce v súvislosti 

s monitorovaním verejného priestranstva a účinnejšieho riešenia trestnej činnosti. 

 

Pán Benkovič  informoval, že vyšla výzva na čerpanie dotácie, no je potrebné rozumne 

zvážiť, či brať dotáciu na rekonštrukciu celého kamerového systému, alebo doplniť 

a využívať to, čo v súčasnosti máme. Zároveň uviedol, že je v tejto súvislosti potrebné 

počkať, aké stanovisko zaujme správca káblovej televízie. Nakoľko sa Ing. Švajdlenka danou 

problematikou zaoberá, prizval  ho na rokovanie so spoločnosťou Zvač Systems s.r.o. 

Malacky a zároveň, v súvislosti s jeho návrhom, ho upozornil na nutnosť rešpektovania 

zákona o ochrane osobných údajov.                            

 

Pán Mízner, Ing. Fischerová, pán Benkovič a Ing. Švajdlenka upozornili na problémy 

s vyhľadávaním dokumentov na stránke obce, na potrebu ich aktualizácie, na chýbajúce 

tlačivá, na chýbajúce kontakty  organizácii pôsobiacich v obci a na problémy pri preklade 

stránky do cudzieho jazyka. 

 

Pán Kráčalík reagoval, že je potrebné nastaviť  kultúru zverejňovania dokumentov na 

stránke, dohodnúť štandardy dokumentov a  zároveň požiadal o spoluprácu poslancov, 

zamestnancov  a obyvateľov obce.  

 

Pán Mízner navrhol zaviesť úradné hodiny na obecnom úrade každý pracovný deň v týždni 

aspoň pre podateľňu, pričom ako príklad v rámci argumentácie uviedol termín posledného 

dňa podania návrhu na priznanie dani z nehnuteľnosti. Taktiež navrhol zverejňovať 

nepovolené skládky odpadu na stránke obce.    

 

Pán Benkovič ho informoval,  že zamestnanci obecného úradu vybavujú stránky pravidelne aj 
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počas nestránkových dní a v maximálnej miere vychádzajú v ústrety obyvateľom obce. Čo sa 

týka zverejňovania nepovolených skládok uviedol, že by to bola pre obec negatívna reklama. 

 

Ing. Švajdlenka s pánom Benkovičom navrhli možnosť zaviesť službu, ako napríklad ,,odkaz 

pre starostu.sk“, kde by mohli občania zverejňovať aj nafotené nepovolené skládky s ich 

vyjadreniami.                         

 

Pán Nemec upozornil na problém s užívaním školskej telocvične Súkromnou základnou 

školou Plavecký Štvrtok a na ich vlastnú školskú jedáleň, ktorú nevyužíva.    

 

Pán Benkovič informoval pána Nemca, že v nájomnej zmluve so Súkromnou základnou 

školou Plavecký Štvrtok je uvedené, že môže súkromná škola využívať bezplatne aj iné 

priestory základnej školy, teda aj telocvičňu.    

 

Ing. Fischerová ohľadom užívania školskej jedálne v súkromnej škole uviedla, že v minulosti 

navrhla, aby si súkromná škola zriadila v jedálni výdajňu stravy a stravu nosila vo varných 

kanviciach.    

 

Pán Nemec informoval o probléme s výjazdom a parkovaním aut po rekonštrukcii ulice na 

Chríb firmou Kovostav a o neprimeranej cenovej ponuke Kovostavu na prejazdové rohože 

potrebné na prekrytie žľabov zrekonštruovanej cesty. 

 

Ing. Fischerová a Ing. arch. Výletová pripomienkovali postup dohodnutia, schválenia 

a náležitosti zmluvy o dielo, na základe ktorej Kovostav realizoval rekonštrukciu ulice na 

Chríb. Poukázali na nedostatočnú dvojročnú záruku na cestu a navrhli, aby Kovostav prekryl 

žľaby prejazdovými rohožami na vlastné náklady, keďže cesta nie je frézovaná.   

    

Pán Benkovič uviedol, že predmetný problém ,,zdedil“. Nakoľko obec nedala vypracovať 

projekt, bol nútený prebrať zrekonštruovanú cestu v takom stave, v akom ju prebral, nemohol 

napadnúť to, čo zhotoviteľ nedodržal, bol rád, že sa mu podarilo aspoň vyjednať to, čo 

vyjednal a nedostatky, ktoré mohol, dal odstrániť. Chodníky odmietol prebrať, nakoľko sú 

pod 20 cm vrstvou snehu. 

Čo sa týka dohodnutia, schválenia a náležitosti zmluvy o dielo uviedol, že nebol v stavebnej 

komisii, nevie ako to celé prebiehalo, do akej miery ich starosta informoval o celom tomto 

projekte. Preto sa nemôže v danej veci vyjadriť a zaujať rozhodné stanovisko.  

Doterajšie pripomienky  obyvateľov ulice adresoval Kovostavu, priamo pánovi Dušanovi 

Havlíkovi, ktorý sa písomne vyjadril. Jeho písomné vyjadrenie obec doručila obyvateľom do 

poštových schránok. 

Taktiež poprosil, aby obyvatelia danej ulice všetky pripomienky adresovali priamo na 

zhotoviteľa – Kovostav. Na členov stavebnej komisie sa obrátil s tým, že nie je problém 

dohodnúť ich stretnutie s pánom Havlíkom a obyvateľmi ulice na Chríb, aby všetky problémy 

prebrali priamo s ním. Pánovi Nemcovi navrhol, aby oslovil Kovostav a  písomne sa dohodol 

na tom, že si osadí vlastné rošty, keďže nesúhlasí s ich cenovou ponukou. 

 

Pani Ondriášová požiadala zastupiteľstvo o pomoc pri riešení problému Združenia Chríb  (29 

vlastníkov súkromných pozemkov, ktorí na Chríbe stavajú obytné domy). Uviedla, že 

združenie si  robilo samé v niekoľkých etapách:  zmenu územného plánu,  pozemkové úpravy 

a prípravu územného rozhodnutia pre výstavbu komunikácii, chodníkov  a inžinierskych sieti. 

Dostalo sa do fázy, keď má schválené územné rozhodnutie, no už pol roka nemôže 

pokračovať ďalej, z dôvodu  problémov s chatármi. Ich prvé  námietky bývalé zastupiteľstvo 

zamietlo. Druhé námietky bolo združenie nútené postúpiť  na Odbor výstavby a bytovej 

politiky na Okresný úrad v Bratislave, za účelom vyhodnotenia ich opodstatnenosti. 

Informovala, že združenie by dalo v ich záujmovej oblasti vybudovať za vlastné náklady 

cesty, ktoré  by následne po dobudovaní odovzdalo obci. Ak by si členovia združenia svoje 
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pozemky oplotili, ostane chatárom prejazdová cesta v šírke 2,9 m a budú nútení užívať cesty 

vybudované Združením Chríb. Z uvedeného dôvodu združenie požiadalo chatárov o finančný 

príspevok. Bola pripravená koordinačná zmluva, ku ktorej chatári zaujali negatívne 

stanovisko. 

 

Pán Benkovič uviedol, že bolo potrebné urobiť prvú dohodu medzi Združením Chríb a 

chatármi, kde by právnici pochopili výhrady chatárov a následne by sa ich výhrady mohli 

zapracovať do dohody medzi obcou a chatármi. Najlepšie riešenie však podľa neho bude, keď 

budú chatári jazdiť po vlastnej ceste na vlastnom pozemku, teda je potrebné odstrániť čierne 

stavby vo forme oplotenia.      

 

Ing. Fischerová uviedla, že v minulosti tento problém riešili na stavebnej komisii, chatári si 

svoje pozemky oplotili  pevnými múrmi a teraz majú problém s prejazdom. Navrhla zbúrať 

ploty v šírke ½ metra.                 

 

V závere diskusie pán Benkovič spomenul výborovú schôdzu s Pozemkovým spoločenstvom 

zo dňa 27.12.2018, na ktorej sa zúčastnil aj s pani Ondriašovou, kde sa odsúhlasil nájom 

pozemku vo výmere 30 m2 na 99 rokov. Na pozemku sa vybuduje trafostanica, na ktorú sa 

napojí celý Chríb, nové domy Združenia Chríb, plánovaný bytový dom a v prípade záujmu aj 

výstavba za potokom Oliva. Pozemkové spoločenstvo žiadalo pôvodne  nájom v sume 

30 000,- €. Nakoniec sa obci podarilo dohodnúť nájom v sume 5000 € s úhradou v roku 2019.   

                                             

16. Záver 

 

Na záver starosta obce Radoslav Benkovič poďakoval za priebeh  rokovania a zasadnutie 

obecného zastupiteľstva o 22.35  hod. ukončil.  

 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Adriana Zajačková 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Mgr. Emília Czagaňová         ................................................... 

 

Miroslav Kráčalík                            ................................................... 


